
Demokrasi ve özgürlüklerin güvencesi işçi sınıfı ve emekçi halktır. 
Faşizmin, emperyalist kapitalizmin saldırganlığına karşı duracak olan, 
sömürüyü - soygunu yok edecek olan, burjuva saltanatına dur diyecek 
olan işçi sınıfı ve emekçi halkın, devrimci kuruluşların mücadelesidir. 

Ve hiç kimsenin gücü bu mücadeleyi önlemeye yetmiyecektir. 

Maden Mühendisleri Odası işte böylesi bir mücadelenin içindedir. Yeraltı 
ve yerüstü kaynaklarımıza sahip çıkan, onları emperyalist sömürüye kar
şı korumaya çalışan, gerçekleri halka açıklayan, dışa bağımlı teknoloji
ye karşı direnen Maden Mühendisleridir. Kongreniz devrimci mücadeleyi 
daha güçlendirecektir. İşçiler olarak buna inanıyoruz. 

Devrimci saflarda birleşelim. 

23 Şubat 1975 

SOSYAL-İŞ SENDİKASI 
MERKEZ YÜRÜTME KURULU 

Kutlama yazılarının okunmasından sonra, CHP Milletvekili Süleyman GENÇ, ilginç 
ve tutarlı bir konuşma yaptı. Süleyman GENÇ'in değindiği konular şunlar oldu; 

Türkiye'nin Ortadoğudaki durumunun çok önemli olduğu... Emperyaliz
min, artık bu bölgeyi savaş alanına çevireceği yolunda kararlı olduğu... 

Bu nedenle de korkunç bir silahlanma içinde bulunan Ortadoğu'daki ül
keleri kanlı bir geleceğin beklediğini... Böylesi bir gelecekte de Türkiye'
nin savaş dışı kalamıyacağını... Ülkemizin, emperyalist ülkelerce ezen
le - ezilen ülkeler arasında bir köprü durumuna dönüştürülmek istendi
ğini... Türkiye'de son zamanlarda oynanan oyunların ve faşizan saldı
rıların bir raslantı olarak yorumlanmaması gerekliliği... 12 Mart ve son
rası dönemini kapsayan tüm bunalımların çıkar çevrelerince yaratıldığı... 

Bir bütün olarak dünyanın bir ekonomik kriz içinde bulunmadığı, bu kri
zin salt kapitalist dünyada söz konusu olduğu... 

Meslek Kuruluşlan'na da değinen Süleyman GENÇ, bu konuda öz olarak şunları 
söyledi; 

Meslek odalarının kendi öznel sorunları ile birlikte yurt sorunlarıyla da 
uğraşmaları gerektiği... Bunun yeterli olmadığı, bu uğraşın yambaşında 
bu kuruluşların devrimci olmaları gerektiği... Ancak, demokratik kuru
luşlar olan Odaların hiç bir siyasal partinin kuyruğuna ta ki İma ma sı ge
rektiğinin de vurgulanması... 

KOMİSYON SECİMİ VE RAPORLARIN OKUNMASI 

Süleyman GENÇ'in konuşmasından sonra gündeme geçildi. Bütçe ve Öneriler Ko
misyonu, gündemde üçerden altı kişi belirtilmiş olmasına karşın, iki konunun birbi
riyle direkt ilişkisi gözönüne alınarak, her iki konunun salt 3 kişilik bir komisyonda 
incelenmesine karar verildi. 
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Seçim sonunda oy çokluğu iie Bütçe ve Öneriler Komisyonu aşağıdaki arkadaşlar
dan oluştu; 

Hasan KAVUNCU 
Hüseyin CEYLAN 
Erdal AYABAKAN 

Bütçe ve Öneriler Komisyonu çalışmalarına başlarken Genel Kurul, gündemin altıncı 
maddesine geçtî. Yönetim Kurulu adına Faaliyet Raporu'nu okumak üzere kürsü
ye gelen yazman üye Çetin UYGUR, Raporun içeriğinden başlıklarla özetlemeler ya
parak sözlerini şu cümle ile noktaladı ve Genel Kururun onayına sundu; 

« görevi devraldığımız dönemin yapısını ortaya koyarak, madenciliği
miz ve bizler üzerinde oynanmak istenen oyunları ve bu oyunlara karşı 
yaptıklarımızı, yapamadıklarımızı kalıcı olarak sizlere sunuyoruz. Say
gılarımla....» 

Daha sonra kürsüye, Muhasebese Raporunu okumak üzere Yönetim Kurulu'ndan 
Sayman Üye Atılgan SÖKMEN geldi. Atılgan SÖKMEN'i, DENETLEME KURULU 
RAPORU'nu sunmak üzere denetçi üye Çelik TEKİN'in konuşması izledi. 

Raporların okunması bittikten sonra, Yönetim Kurulu'ndan bir öneri geldi. Önerinin 
kapsamı, MADENCİLİK DERGİSİ — OCAK-1975 sayısında bir duyuru ile tüm üyelere 
iletilmiş idi. 

Öneri, 29 Aralık 1974 gün ve 15103 Sayılı Resmî Gazete'de Enerji ve Tabii Kaynak
lar Bakanhğı'nca İŞLETME HAKKI TALEBİ YÖNETMELİĞİ'nin 30 ncu maddesinin 
(b) fıkrasına yapılan; 

«MADEN MÜHENDİSİNİN HÜVİYETİ, ADRES, DİPLOMA TARİHİ VE NU
MARASI İLE İLGİLİ BİLGİLER TMMOB MADEN MÜHENDİSLERİ ODA-
SI'NCA VİZE EDİLMİŞ OLACAKTİR.» 

biçimindeki ilaveyi içeriyor ve bunun Genel Kurul'dan onayını istiyordu. Başkan 
Turhan DÜNDAR, bu işlemle ilgili vize harcının saptanması ve daha sonra oylanma
sı için önergeyi Bütçe ve Öneriler Komisyonu'na iletti. 

• 

ELEŞTİRİLER 

Yönetim ve Denetim Kurullarının eleştirilerinde ilk sözü Bekir KUTLU aldı. 

Bekir KUTLU : 
Bekir KUTLU, konuşmasını şu başlıklar altında topladi; 

Raporun genelde kendi içinde tutarlı olduğu, yapılan çalışmaların olumlu 
olduğu... Ancak öznel sorunların özünü oluşturan emek değerlendirmesi 
ve buna dayanarak yapılacak tasnifleme konusunda Rapor'un yetersiz 
kaldığı... 

Konuşmacı emeğe ilişkin soyut çözümlemelerini yaparak konuşmasını sürdürdü. 
Bu soyut çözümlemelerin, somutta gösterdiği çarpıklığı ortaya koyarak, şu sorun
ları gündeme getirdi : 
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